
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 10. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 390
Det fremgår af statusrapporten om lægedækningsaftalen fra december 2017,
at ”Regeringen arbejder på tiltag, der skal fastholde lægestuderende på det
universitet, hvor de har påbegyndt deres uddannelse” (forslag 1). Ministeren
bedes oplyse, hvornår regeringen regner med at være færdig med dette ar-
bejde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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